
 
 

Csikó Péter: „Muszáj most jönnünk, mert még nem dőlt el a bajnokság 
sorsa. De szeretem a környéki pályákat. Életem első rali-túrás versenye is 
a Gyöngyös Rali volt. A szőlőssel nem igazán volt bajom, maximum annyi, 
hogy rövid volt, és elég szűk. A széles pályákat egyébként jobban 
szeretem. De ezek a versenyek mindig is nagyon jól sikerültek, úgyhogy 
reménykedünk benne, hogy most sem törik meg ez a hagyomány. Az új 
pályát igyekszünk majd minél jobban felírni, de egyébként szeretek 
improvizálni. Nem feltétlenül fogunk életre-halálra menni, de igyekezni 
fogunk. Ha ezt most megnyerjük, megvan a bajnoki cím, és akkor tudunk 
gondolkodni Szendrőre valami kis meglepetéssel magunknak… Majd 
meglátjuk.” 
 
Mezriczky Zoltán: „Életem első dobogós helyezését tavaly, Gyöngyösön 
értem el, ezért ez nagyon szép emlékű verseny nekünk. Szeretnénk most 
is jól szerepelni. Az új pályáról még semmit nem tudok, de ahogy 
hallottam elég hosszú lesz, ami nagyon jó. Ha még technikás is lesz, és 
esetleg felfelé megy, akkor meg nagyon fogom szeretni. Annak, hogy a 
mátrai megmaradt, nagyon örülök, azt tavaly nagyon szerettem, jókat 
tudtunk rajta menni. Anélkül, hogy megbántanám a Füredi Andrist, nem 
bánom egyáltalán, hogy nem lesz a szőlős idén. Az nem volt egy nagy 
kihívás. A bajnokságban a második helyért küzdünk a továbbiakban, mivel 
az első már elkelt. Nem biztos, hogy megyünk Szendrőn, úgyhogy ezen 
most jól kéne mennünk…”  
 
Bereczki Imre: „Tavaly a szőlősben ért véget számunkra a verseny. Idén 
nincsenek nagy elképzeléseim, de jó lenne folytatni, amit Lacival 
elkezdtünk. Ez lesz a harmadik versenyünk. Az első kettő jól sikerült, én 
nagyon elégedett voltam, remélem, tudjuk ezt folytatni. Szeretem 
egyébként a Mátra környéki pályákat, szeretem, ha gyorsan és 
technikásan tudunk menni, most már egyre inkább szeretem, mert a 
Lacitól azt kapom vissza és időben, amit lediktálok neki. Ez nekem 
nagyobb önbizalmat adott.”  
 
Kosztolányi Imre: „Szeretem ezt a versenyt, a Gyöngyös környéki a 
pályákat, főleg a mátrakeresztesit. Ezek a gyors, jó minőségű szakaszok 
nagyon fekszenek az autónak és nekem is, remélem, az új is hasonló 
színvonalú lesz, mint a mátrai. A szőlős gyorsot egyáltalán nem 
szerettem, örülök, hogy nem lesz idén. A bajnokságban Tajmel Tibi csak 



10 ponttal van előttünk. Bizakodom, jó volna minél jobb eredménnyel 
befejezni ezt az évet.”  
 
Hajdú Tamás: „Tavaly nem ment túl jól, mert felakadtunk egy 
gumilassítóra, ott voltunk vagy tíz percig, aztán elúszott az egész. Már 
háromszor indultam Gyöngyösön, de soha nem sikerült. Volt, hogy 
műszaki hibánk volt, éjszíj leesett, felforrt a motor… úgyhogy most 
iszonyúan félek tőle. Valamiért nem tetszik az a mátrakeresztesi gyors. Jó 
pálya, csak nekem nem tetszik. A szőlős viszont sokakkal ellentétben 
nekem tetszett, de az meg elmarad… Úgyhogy egész év elejétől borsózott 
a hátam ettől a versenytől… Elmegyünk, megpróbáljuk, és majd most 
hátha…” 
 
Geiger Attila: „Nem jövünk Gyöngyösre. Szendrőre is csak akkor, ha a 
második helyünk veszélyben lesz. Addig meg élvezzük a nyarat. ☺” 
 
Vankó Zoltán: „Tavaly itt még csak navigáltam. Ez az első évem a 
túrában, és a gyöngyösi lesz a harmadik versenyünk. Eddig mondhatjuk, 
hogy elégedett vagyok, bár a bajnokság elejébe már nem nagyon 
szólhatunk bele, azért igyekezni fogunk. Készülni ugyan nem tudok úgy, 
ahogy kellene, mert erre a hétre várjuk a lányom születését, és most 
inkább arra koncentrálok. De bizakodó vagyok. A szőlős már tavaly sem 
tetszett, remélem az, ami idén helyette van, az jó lesz. A másik pálya, a 
mátrai csak rémlik, de remélem nem lesz vele baj.” 
 
Lovász Pál: „2003-ban mentem utoljára itt, akkor is csak két gyorsot 
sikerült mennünk technikai hiba miatt. Már megvan a bajnokság, de nem 
lazsálunk, mert kergetünk egy álmot: ötből öt sikerült, hátravan még 
kettő, jól hangozna a hétből hét…☺ De bárhogy sikerül, örülni fogunk. 
Most inkább az autó tesztelése lesz a fő cél. Kipróbálgatjuk a hajtást, a 
futóművet, jobban odafigyelve, hogy mitől lesz gyorsabb vagy lassan az 
autó. Mi azért megpróbálunk gyorsan menni. Esztergomban már azt 
mondom, hogy majdnem úgy ment, amit az autóhoz mérten magamtól 
elvárok.” 
 
Mészáros József: „Most, hogy nem lesz ez a szőlős gyors, most már elég 
jónak ítélem a dolgot. Eddig mindig jól sikerültek a Gyöngyös Ralik, tavaly 
meg is nyertük. És idén is szeretnénk…☺ Mindenesetre kíváncsi vagyok az 
új pályára. Ha ez most műszaki hibától mentes verseny lesz, és megvan 
legalább a harmadik hely, akkor Szendrőn már nem jövünk, és megvan a 
bajnokság.” 
 
 
 
 
 


